
Verslag bijeenkomst Adviesraad Wonen Plus 
 
Datum : 5 juni 2023 
Tijdstip : 10:00 – 11:30 
Locatie : De Alkenhorst 
Aanwezig : Angelique, Ineke, Tineke, Jolanda, Ton 
Afwezig : Ruud 
Notulist : Ineke Glorie 
 
 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Tineke opent de vergadering en de agenda wordt niet veranderd. 
 
 
 
2. Mededelingen 
 Ton heeft Ruud gesproken. Ruud heeft vanwege de ziekte van zijn vrouw momenteel weinig 

tijd voor de adviesraad. Hij wil er niet mee stoppen en de stukken toegestuurd krijgen. Dan 
kan hij in elk geval naar aanleiding daarvan reageren. 

 
 
 
3. Verslag vorige vergadering van 17 april 2023   
Naar aanleiding van het verslag discussiëren we over hoe om te gaan met de actielijst. 
Uiteindelijk wordt besloten dat Ton de actielijst maakt zoals hij gewend is. 
Als er voortgang of nieuws van bepaalde acties wordt besproken in de vergadering wordt dit wel 
in het verslag opgenomen. 
Zo hoort de aankondiging dat er een student Sociaal juridische dienstverlening onderzoek gaat 
doen naar de mogelijkheden voor armoedebestrijding en de hulp die mensen kunnen krijgen om 
deze mogelijkheden te benutten eigenlijk bij de mededelingen.  
Ton zal een en ander in het verslag van de vorige vergadering op zijn plaats zetten.  
Verder zegt Angelique toe een laptop van WonenPlus voor Tineke gebruiksklaar te zullen maken. 
Tonny Verdonk zal morgen tijdens de vrijwilligersbijeenkomst worden geïntroduceerd. 
 
 
 
4. Vertrouwenspersoon 
Iedereen is het erover eens dat het goed is dat er een vertrouwenspersoon is aangesteld 
Tonny Verdonk gaat deze functie bekleden. Zij heeft bij verschillende geledingen van WonenPlus 
gewerkt. 
Inmiddels is zij met pensioen. Qua kennis is zij goed toegerust voor deze functie  
Wettelijk bestaat er geen verplichting om een vertrouwenspersoon te hebben binnen 
vrijwilligersorganisaties, maar gezien alles wat er maatschappelijk speelt rond 
grensoverschrijdend gedrag is het wel wenselijk. 
Ton merkt terecht op dat de consulenten de adviesraad eerder hadden moeten betrekken bij de 
aanstelling van een vertrouwenspersoon. De adviesraad besluit haar over ongeveer een jaar uit 
te nodigen om verslag te doen van haar bevindingen. Dit kan op de actielijst. 
 
 



5. Abonnementstarief  
Angelique vertelt dat het abonnementstarief van 4 euro per maan sinds de oprichting van 
WonenPlus niet is verhoogd.  Mensen met een minimuminkomen konden tot enkele jaren 
geleden gratis abonnee worden. Zij betalen inmiddels 2 euro per maand. 
Omdat alles duurder wordt stijgen de uitgaven van WonenPlus jaarlijks. Bovendien neemt het 
aantal hulpvragen toe. 
De Adviesraad is dan ook van mening dat met ingang van 1 januari 2024 de abonnementsprijs 
voor mensen met een minimuminkomen omhoog kan naar 2.50 euro per maand en voor de 
andere abonnees naar 5,00 euro per maand. Ineke zal een stukje schrijven voor het bestuur. 
Daarnaast zullen de oplopende kosten en het groeiende aantal hulpvragen onder de aandacht 
moeten worden gebracht van subsidieverstrekkers. 
Angelique vertelt dat de gemeente de prestatiesubsidie heeft losgelaten. Nu wordt de subsidie 
verstrekt op basis van een overeenkomst omdat WonenPlus steeds vaker welzijnsactiviteiten 
organiseert en zich steeds meer richt op begeleiden en verbinden. 
De begeleiding van energiecoaches wordt gesubsidieerd vanuit een andere geldstroom. 
 
 
 
6. Verslag vergadering met bestuur 9 mei 2023 
Helaas moest Jolanda zich bij nader inzien afmelden voor de vergadering. 
Ton vertelt dat het jaarverslag goed werd ontvangen. Hij heeft de hoge werkdruk bij de 
consulenten onder de aandacht gebracht. 
Voor de bestuursvergadering dit najaar waar de adviesraad ook voor wordt uitgenodigd, wil hij 
graag een vooroverleg zodat de adviesraad een beter voorbereide inbreng kan hebben. Besloten 
wordt hiervan een agendapunt te maken voor de adviesraadvergadering voorafgaand aan 
bestuursvergaderingen. 
 
 
 
7. Communicatie   
Tijdens de vrijwilligersbijeenkomst die morgen wordt gehouden zal Karin Haker, voorzitter van 
het bestuur in haar welkomstwoord melden dat er drie leden van de adviesraad aanwezig zijn. 
Ze zal hen ook aanwijzen en mensen uitnodigen met hen in gesprek te gaan. Uiteraard gaan 
Ton, Jolanda en Tineke ook zelf met de vrijwilligers in gesprek.  
Tineke stelt voor met nadruk adviesraadsleden te werven onder abonnees. Zij merkt op dat er 
mensen zijn die lid worden van WonenPlus om er in de toekomst mogelijk gebruik van te 
maken. 
Onder abonnees zitten mogelijk mensen met tijd en capaciteit voor adviesraadswerk. 
Ineke heeft een goed stukje geschreven voor de nieuwsbrief. Ook voor komende nieuwsbrieven 
en nieuwsflitsen wil zij een bijdrage maken. 
Angelique zal aan Inge vragen Ineke de data te sturen waarop deze uitkomen, voor zover deze 
data bekend zijn. Data voor volgende vrijwilligersbijeenkomsten staan nog niet vast.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
8. Actielijst bespreken actualiseren en vaststellen 
● Besluit over papierloos vergaderen heeft aandacht gehad. Het blijkt niet mogelijk het helemaal 

voor elkaar te krijgen. Mag als voltooid worden beschouwd 
● Ton zal de punten met betrekking tot communicatie klusteren. 
● Ton heeft iedereen een link gestuurd naar een map op googledrive. Ineke kan er in elk geval 

in, in hoeverre hij verder toegankelijk is heeft ze nog niet uitgezocht. Tineke en Angelique 
kunnen er nog niet in. Jolanda gaat er niet mee werken. Angelique gaat het via een andere 
weg proberen, mogelijk houd de beveiliging van de WonenPlus server haar tegen. 

● De enquête naar de behoefte aan bereikbaarheid van WonenPlus tussen kerst en oud en nieuw 
komt op de agenda voor de volgende vergadering. 

● Angelique zal het reglement met betrekking tot gasten tijdens de vergadering aanpassen. De 
tekst staat in de notulen van 6 maart 2023 als punt 7. 

 
 
 
9. Rondvraag  
Jolanda vraagt zich af hoe we ervoor kunnen zorgen dat de consulenten het minder druk 
hebben. Angelique vertelt dat wordt geprobeerd vrijwilligers samen de coördinatie te laten doen 
van grote activiteiten zoals samen winkelen. Dit lukt nog niet helemaal. Verder komt in de 
eerstvolgende bestuursvergadering een gemeenteambtenaar en mogelijk brengt hij de bevoegde 
wethouder mee. Dan wordt dit onderwerp besproken. 
Ineke stelt voor ook vanuit de adviesraad de financiën van WonenPlus onder de aandacht van 
het bestuur te brengen. Ze neemt dit mee in de brief over ons voorstel het abonnementstarief te 
verhogen. 
Ineke vraagt naar aanleiding van het verslag van de bestuursvergadering van februari of 
WonenPlus heeft besloten aan jongerenwerk te verhuren. Besloten is om dit niet te doen. 
De gemeente heeft ook een ruimte binnen de Alkenhorst en daar kan jongerenwerk gebruik van 
maken. De bewonersonderneming verhuurt de ruimtes van WonenPlus op de uren dat 
WonenPlus niet aanwezig is. 
Rob Veenis valt binnen met de vraag of er meer dan een betaalpas van WonenPlus beschikbaar 
kan komen. Elke vraag over betalingen of andere Financiële zaken moet nu via Angelique lopen 
omdat zij het pasje beheert. De adviesraad voelt zich een beetje overvallen door de vraag en 
Angelique vertelt dat zij iedereen altijd vlot helpt met zaken waar de betaalpas voor nodig is. 
Een tweede pasje lijkt op dit moment geen goed idee. 
Ton verteld dat de wegens onvoldoende aanloop opgeheven computerhulp dienst op de locatie 
Alkenhorst nog op de website staat. Rens wil indien nodig incidenteel mensen op de locatie 
Alkenhorst helpen, in overleg met hem kijken wat de mogelijkheden zijn en hoe dit te realiseren. 
Ton meldt verder dat het visiedocument dat op de website staat niet meer actueel is.  
 
 
 
10. Afsluiting en bepalen volgende vergadering 
Datum 17 juli 2023 tijdstip 10:00 – 11:30 uur locatie de Alkenhorst 


